
Verslag vergadering Sportraad 
13-05-2015  -  Demerstrand  
 
Aanwezig:  
Josephine, Simone, Patje, Erik, Isabelle, Guido, Ronny (tot punt 2), Birgitte, Koen, Mieke, Luc (verslag). 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering  
Geen opmerkingen. 
 
 
2. Stand van zaken sportinfrastructuur  
Het voorontwerp is klaar en wordt toegelicht op de vergadering. Volgens de ontwerpers houdt het binnen de 
budgettaire grenzen op de meest efficiënte wijze rekening met de behoeften van alle gebruikers. Na 
uitvoerig overleg schaart de sportraad zich unaniem achter dit voorontwerp. 
 
 
3. Website sportraad  
Schepen van sport Karen Alders mailde ons dat het schepencollege vindt dat onze verslagen en adviezen 
niet op onze website mogen staan. Ze vraagt om deze zo snel mogelijk te laten verwijderen. Tevens wil het 
college met ons overleggen over de inhoud van de site. 
Standpunt: het bestuur hecht belang aan volledige transparantie naar haar achterban, zinde de sportclubs. 
Indien er een uitnodiging voor een overleg hierover volgt, vaardigen we Patje en Koen hiervoor af. 
  
 
4. Beslissing CBS over de kermiskoers 
De Pettemesjudders willen hun jaarlijkse kermiskoers uitbreiden en vragen daarvoor, onder de vorm van het 
uitvoeren van drukwerken, steun aan de gemeente. Zie ook punt 4 van onze vergadering van 03-12-2014. 
 
Met als doel de gelijke behandeling van alle verenigingen (sport, cultuur, jeugd, …) richtte Ellen De Cock 
(diensthoofd Vrije Tijd) hierover een nota aan het schepencollege. Daarin vermeldt ze dat de kermiskoers 
geen activiteit in samenwerking met de gemeente is en vraagt ze een standpunt in te nemen dat rekening 
houdt met het gelijkheidsbeginsel dat van toepassing moet zijn op alle verenigingen. 
 
Het college besliste echter dat het fietsgebeuren wel een activiteit is in samenwerking met de gemeente. De 
redenen hiervoor zijn dat de vier clubs samenwerken om een Diepenbeekse kampioen te huldigen en de 
wedstrijd veel volk naar het centrum zal lokken, wat goed is voor de uitstraling van het centrum en de 
plaatselijke horeca. 
 
Standpunt: 

• Om het bevoordelen van verenigingen of sporttakken te voorkomen zijn hierover duidelijke regels 
nodig. Daarin kan best een onderscheid gemaakt worden tussen “waardevolle initiatieven” die men 
wil steunen, en initiatieven “in samenwerking met”.  Tevens zou hierin vervat moeten worden dat de 
desbetreffende raden en ambtenaren hun advies hierover moeten uitbrengen. 

• De vergadering vindt het jammer dat het college hierover een beslissing neemt zonder dat ze 
hierover ons advies vraagt.  

• Voor het fietsgebeuren van de Pettemesjudders werd er op geen enkele manier effectief 
samengewerkt met een gemeentelijke dienst. 

 
 
5. Kermisloop 2015  

• Vindt plaats op zondag 13 september. 
• Zoals eerder afgesproken zal de sportraad hieraan meewerken. Men is bereid om taken op zich te 

nemen zoals inschrijvingen, prijsuitreiking, stand bevoorrading, … Het hef- en sleurwerk (nadar 
zetten, podium zetten, enz.) laat men liever aan jongere krachten over. 

• Volgende personen komen zeker helpen: Josephine, Mieke, Isabelle, Birgitte, Guido, Koen en Patje. 
 
 
6. Erkenning sportclubs: stand van zaken  
Dansclub Kixx, karate Jitte, volley KWB Rooierheide en kickboks Black Worriors pasten de samenstelling 
van hun bestuur aan en voldoen daardoor aan alle erkenningsvoorwaarden. Tandem diende een nieuwe 
ledenlijst in. Turnkring GEMS diende een nieuwe aanvraag in dewelke voldoet aan alle 
erkenningvoorwaarden. Deze verenigingen zijn vanaf vandaag terug erkend. 



De aanvraag van basketclub Black Sheep werd vorige vergadering in beraad gehouden vermits er gegevens 
ontbraken van 1 lid.  Deze werden ondertussen bezorgd, waardoor de vereniging erkend blijft. 
 
 
7. Varia  

� Tijdens een uitzonderlijke activiteit afgelopen weekend in de sporthal waren er veel toeschouwers 
die drank gebruikten in de hal.  Voorgesteld wordt om bij uitzonderlijke activiteiten terug met 
afspraken op papier te werken en een voorschot te laten betalen. 

� Mieke informeert naar de stand van zaken over de VZW-Sport. 
 
 
TODO 
Toiletbril 
Sproeisysteem mail? Factuur? … 
 


